



Press Release

بيان صحفي

**Cultural dance & music performance by an
Indian cultural group
at Faculty of Fine Arts, University of Baghdad**

عرض رقص وموسيقى ثقافي لمجموعة ثقافية
هندية
في اكااديمية الفنون الجميلة جامعة بغداد

In collaboration with the Faculty of Fine Arts, University of Baghdad, Embassy of India, Baghdad organized a cultural programme at College of Fine Arts, University of Baghdad on 24th January, 2023. The cultural troupe, "Amey Patil Dance Group" was sponsored by Indian Council for Cultural Relations (ICCR) to enhance cultural exchanges and people-to-people contacts between India and Iraq. It was also an occasion to commemorate India's 75 years of independence under the aegis of Azadi Ka Amrit Mahotsav as also to celebrate establishment of 70 years of diplomatic relations between India and Iraq.

بالتعاون مع اكااديمية الفنون الجميلة في جامعة بغداد، نظمت السفارة الهندية في بغداد، برنامج ثقافي في اكااديمية الفنون الجميلة، جامعة بغداد في 24 كانون الثاني 2023 قدمته الفرقة الثقافية "Amey Patil Dance Group" وهي برعاية المجلس الهندي للعلاقات الثقافية ICCR لتعزيز التبادل الثقافي والتواصل الشعبي بين الهند والعراق. كما كانت مناسبة للاحتفال بمرور 75 عامًا على استقلال الهند تحت رعاية آزادي كا أمريت ماهوتساف وكذلك للاحتفال بتأسيس 70 عامًا من العلاقات الدبلوماسية بين الهند والعراق.

2. The programme was held in the auditorium of the Faculty of Fine Arts of the University of Baghdad, the largest university of Iraq. The event was inaugurated by lighting the ceremonial lamp by Indian Ambassador and the Dean. The dance performance by visiting cultural troupe was well received by the audience, which comprised of dignitaries from Iraqi Government and students of the Faculty of Fine Arts. The traditional folk dances and music performed by the troupe are popular in the hinterland of the state of Maharashtra. On this occasion, a fashion show by the students of the Faculty of Fine Arts was organised. A photo exhibition to commemorate the friendship between the peoples of friendly countries – Iraq and India – was launched by the students of the Faculty of Fine Arts. It was the true reflection of cultural interactions of each other other. Appreciation letters were given to the participants. The Embassy of India and Faculty of Fine Arts have been working together to promote culture, share civilizational ties and reinforce the bonds of friendship.

2. اقيم البرنامج في قاعة المسرح في اكااديمية الفنون الجميلة في جامعة بغداد، اكبر جامعة عراقية. تم افتتاح الحدث بإضاءة انوار الاحتفال من قبل السفير الهندي و السيد عميد الأكاديمية. وقد لقي العرض الراقص الذي قدمته الفرقة الثقافية الزائرة استقبالا حسنا من قبل الجمهور الذي ضم شخصيات بارزة من الحكومة العراقية وطلاب كلية الفنون الجميلة. تحظى الرقصات والموسيقى الشعبية التقليدية التي تؤديها الفرقة بشعبية في المناطق النائية لولاية ماهاراشترا. كما تم بهذه المناسبة تنظيم عرض أزياء لطلبة اكااديمية الفنون الجميلة. كما افتتح طلاب اكااديمية الفنون الجميلة معرض بوسترات احتفالاً بذكرى الصداقة بين شعبي البلدين الصديقين - العراق والهند و انعكاساً حقيقياً للتفاعل الثقافي بين الشعبين. تم تسليم شهادات تقدير للمشاركين. تعمل سفارة الهند و اكااديمية الفنون الجميلة معاً لتعزيز الثقافة ومشاركة الروابط الحضارية وتعزيز أواصر الصداقة.

24 كانون الثاني 2023

بغداد

**24 January, 2023
Baghdad**